



# لاميتا

شركة لاميتا للمقاولات  
Lamita Contracting Company

## COMPANY PROFILE

### ملف تعريفى

التعريف بالشركة والخدمات المقدمة

[info@lamita.net](mailto:info@lamita.net)

[www.lamita.net](http://www.lamita.net)

## About Lamita

Lamita is an integrated, independent company that offers contracting services. It is an Egyptian company with its main office in Dokki, Giza Governorate, and it started operating in 2021 AD. It started carrying out small and medium-sized projects until it was able, with Allah's grace first, then with wise management and efficient human resources, to prove its ability to enter the Egyptian market in the most vital and competitive sector in the Republic allowing a significant qualitative shift and positive boom in this field through the implementation of many projects that earned the company the confidence of its clients. It also focused all of its attention on updating its programs and training its engineers and technicians so they could more effectively understand market demands, stay up with them, and face all challenges and competition.

The company named itself Lamita to reflect originality, long experience, and a commitment to always improving its services using cutting-edge technology. The company is keen to offer a wide range of distinguished services in the contracting industry in accordance with international quality standards. In addition to standard contracting, the company's services also include comprehensive and integrated solutions for a variety of issues. And its services include electrical and mechanical services, light current systems services, and security and safety services. Lamita continues to put forth significant effort to expand its services, uphold its high standards, and give its clients the best possible service to become at the forefront level locally and in the entire Middle East region.

Lamita is proud of all staff members who have understood the company's goals, philosophy, and mission since its beginning and who has accepted responsibility for his actions and progressed steadily towards achieving the company's future vision.



## من نحن

شركة لاميتا هي كيان مستقل ومتكامل في تقديم خدمات المقاولات، وهي شركة مصرية بدأت أولى خطواتها عام ٢٠٢١م، ومقرها الدقي بمحافظة الجيزة، بدأت بتنفيذ المشاريع الصغيرة والمتوسطة حتى استطاعت بتوفيق من الله أولاً ثم بإدارة حكيمة وموارد بشرية ذات كفاءة إثبات قدرتها على دخول السوق المصري في أكثر القطاعات حيوية ومنافسة بالجمهورية وإحداث نقلة نوعية كبيرة وطفرة إيجابية في هذا المجال من خلال تنفيذ العديد من المشاريع التي أكسبت الشركة ثقة عملائها، كما أنها وجهت كل اهتماماتها بتحديث برامجها وتطوير فريق العمل لديها من المهندسين والفنيين لتكون قادرة على فهم متطلبات السوق ومواكبتها ومواجهة كافة التحديات والمنافسات.

اختارت الشركة اسم لاميتا دلالة على الأصالة والخبرة الطويلة، وكذلك تطويرها المستمر لخدماتها من خلال استخدام أحدث وسائل التكنولوجيا، وتحرص الشركة كل الحرص على تقديم العديد من الخدمات المتميزة في مجال المقاولات وفقاً لمعايير الجودة العالمية، وخدماتها تتخطى التعاقد القياسية لتضم طول شاملة ومتكاملة، وخدماتها تتضمن الأعمال الكهربائية والميكانيكية، وأعمال أنظمة التيار الخفيف، وأعمال الأمن والسلامة، وما زالت الشركة تعمل بكل جهدها لتزويد خدماتها والحفاظ على تميزها لتقديم أفضل ما لديها لعملائها، وأن تصبح في مستوى الصدارة محلياً وفي منطقة الشرق الأوسط بأكمله.

تفخر لاميتا بكل فرد من فريق العمل الذي أدرك أهداف الشركة وفلسفتها ورسالتها منذ نشأتها، والذي أخذ المسؤولية على عاتقه ومضى في طريقه جاهداً وقاصداً تحقيق رؤيتها المستقبلية.



## رؤيتنا

لقد أخذنا على عاتقنا جميعاً في الشركة أن يصبح التميز طيف مشاريعنا الموكلة إلينا من خلال تنفيذها بأعلى جودة ممكنة وفي الوقت المحدد وبالتكلفة التي تناسب كافة العملاء، وهذه الرؤية يسعى إلى تحقيقها جميع العاملين بالشركة الذين يتخذون من مبدأ عمل الفريق الواحد شعاراً لهم في كافة الأعمال الموكلة إليهم.

كما نسعى لتكون في مقدمة الشركات الوطنية العاملة بقطاع المقاولات في جمهورية مصر العربية والعمل على توفير أرقى الخدمات من خلال منظومة متناغمة يتم إدارتها بكوادر بشرية ذات كفاءة وخبرة طويلة. أيضاً نعمل على إنشاء نموذج عمل ينافس الشركات العالمية من ناحية الجودة والالتزام وترسيخ علاقة كلها ثقة مع العميل.

## Our Vision

At Lamita, we have all taken it upon ourselves to make excellence the ally of our projects entrusted to us through implementing them with the highest possible quality, on time, and at a cost that suits all clients. This vision is sought to be achieved by all staff members who take the principle of one teamwork as their motto in all the work entrusted to them.

We also seek to be at the forefront of national contracting companies in the Arab Republic of Egypt and to work to provide the finest services through a harmonious system managed by efficient human cadres with long experience. We are also developing a business model that competes with international companies in terms of quality, commitment, and establishing a trustworthy relationship with the client.

## رسالتنا

تتمحور رسالتنا حول تعزيز علاقتنا مع عملائنا من خلال الالتزام بتقديم خدمات المقاولات على مستوى عالٍ من الجودة مع حسن التنفيذ وتميز الأداء، حيث تظل ثقة عملائنا بخدماتنا على أقصى درجات الأهمية، أيضاً نسعى بكل جهودنا المخلصة وطاقاتنا الغير محدودة نحو تطوير خدماتنا وتوسيع دائرة نشاطنا لمواكبة تطورات العصر التي يشهدها مجال المقاولات يوماً بعد يوم، كما أننا نعتقد اعتقاداً راسخاً أن تحقيق أهداف الشركة ورؤيتها لا يتم إلا بدعم الكفاءات البشرية لدينا لمساعدتهم من تنفيذ ذلك.

تتمركز رسالتنا أيضاً في الموثوقية التي نوفرها للمجتمع المصري وتعزيز الاقتصاد المحلي من خلال مجموعة من الشراكات المتميزة مع قطاعات الأعمال المختلفة ومساعدة أبناء الوطن من خلال توفير الوظائف التي تناسبهم في هذا المجال وتساعدنا أيضاً في اكتساب المزيد من الأفكار الإبداعية التي تصل بالشركة لأقصى درجات التطور.

## Our Mission

As our clients' trust in our services remains the utmost importance, our mission focuses around establishing our relationship with them through a commitment to offering contracting services at a high level of quality with good implementation and excellence in performance. We also work tirelessly to improve our services and widen our activities to keep up with the daily changes that the contracting sector witnesses. We firmly believe that the company's goals and vision can only be achieved with the support of our human competencies.

Our mission also centers on the reliability that we provide to the Egyptian community, strengthening the local economy through a group of distinguished partnerships with various business sectors, and helping the youth by providing jobs that suit them in this field. This also helps us to acquire more creative ideas that will take the company to the highest levels of development.



## قيمنا Our Values

### الأمانة والنزاهة



نؤكد التزامنا الشديد بأخلاقيات العمل التي تعتبر هي الجوهر الأساسي لفلسفتنا، ولأن تميزنا ونجاح مشاريعنا لن يتحققا إلا بالمكانة العالية والسمعة الطيبة، فإننا نعمل بكل جهد على حفاظ علاقتنا مع عملائنا من خلال التركيز على ممارسات الأمانة والنزاهة في التعامل مع شركائنا، وتتمثل هذه القيم في الانضباط الذاتي والصدق والعدل والأمن.



### Honesty and Integrity

We strongly emphasize our commitment to ethical work practices, which are the core of our philosophy. Our distinction and project success can only be achieved through maintaining a high reputation and a good standing. We diligently work to preserve our relationship with clients by focusing on honesty and integrity in dealing with our partners. These values are reflected in self-discipline, honesty, fairness, and security.



## أهدافنا

هدفنا الأول هو إرضاء عملائنا وكسب ثقتهم وخلق علاقة طويلة الأجل معهم، وذلك من خلال تقديم أفضل ما لدينا من خدمات، ولكي نحقق أهداف عملائنا في الخدمة المقدمة إليهم، فإننا نلتزم بكافة معايير النزاهة والكفاءة المهنية.

نهدف أيضاً إلى أن نصبح الاختيار الأول لعملائنا وأن نكون إحدى الشركات الرائدة في مجال المقاولات محلياً ودولياً، وأن نصبح مرجعاً للشركات الراغبة بالعمل في هذا القطاع في مصر والدول العربية مستعنيين بخبراتنا وكفاءاتنا.

ولأن متطلبات السوق المحلي تتزايد بشكل مستمر، فكان هذا دافعاً لنا لنستقطب أفضل الموارد البشرية من المهندسين والفنيين لتدعيم مكاتب الشركة وأقسامها، مما يساعدنا في تنفيذ المشاريع المطلوبة بكل جودة واحترافية.

## Our Goals

Our primary goal is to satisfy our clients and earn their trust, while establishing long-term relationships with them. We achieve this by providing the best services we have to offer. To meet our clients' goals in our services, we are committed to upholding the highest standards of integrity and professional competence.

Additionally, we aim to become the first choice for our clients and be one of the leading companies in the contracting sector, both locally and internationally. We strive to become a reference for companies seeking to work in this field in Egypt and the Arab countries, relying on our expertise and capabilities.

As the demands of the local market continue to grow, this has driven us to attract the best human resources, including engineers and technicians, to strengthen our company's offices and departments. This helps us achieve the required projects with the utmost quality and professionalism.

## الابتكار والتغيير



ندرك في لاميتا أن قطاع المقاولات يتطلب جهوداً حثيثة من أجل التطور والتكيف مع التحديات المتغيرة. لذا، فإننا نشجع على تبني الأفكار الجديدة والمبتكرة في كافة جوانب أعمالنا، سواء في الإدارة أو في التنفيذ أو في استخدام التكنولوجيا الحديثة. نسعى جاهدين لتحسين عملياتنا وتطوير خدماتنا لتلبية احتياجات عملائنا بشكل أفضل وتحقيق التميز في السوق المصري.



### Innovation and Change

At Lamita, we recognize that the contracting sector requires relentless efforts for development and adaptation to changing challenges. Therefore, we encourage the adoption of new and innovative ideas in all aspects of our work, whether in management, execution, or the utilization of modern technology. We strive to improve our processes and develop our services to better meet the needs of our clients and achieve excellence in the Egyptian market.

## الريادة والحكمة



نؤمن بأهمية الريادة والحكمة في قطاع المقاولات. لذلك نحن نسعى لأن نكون رواداً في صناعتنا، بالاستفادة من خبرتنا ومعرفتنا الواسعة. نهدف إلى القيادة من خلال تحقيق نتائج متفوقة وتقديم حلول مبتكرة للتحديات التي تواجهها المشاريع. كما أننا نولي الأولوية للحكمة في اتخاذ القرارات، حيث نقوم بتقييم البيانات والمعلومات بعناية لاتخاذ قرارات استراتيجية قائمة على رؤية واضحة.



### Leadership and Wisdom

We believe in the importance of leadership and wisdom in the contracting sector. So, we aspire to be pioneers in our industry, leveraging our extensive experience and knowledge. Our goal is to lead by achieving outstanding results and providing innovative solutions to project challenges. We prioritize wisdom in decision-making, carefully evaluating data and information to make strategic decisions based on a clear vision.

## العميل في صميم أولوياتنا



العميل هو قيمة ثابتة لدينا يرأس قائمة اهتماماتنا، ننظر له بعين الاحترام ونحرص على فهم احتياجاته ومتطلباته ساعين نحو تقديم أفضل الحلول له سواء استشارية أو تنفيذية. نعتد بشكل أساسي على عنصر الجودة في تنفيذ مشاريعنا لتلبية رغبات عملائنا، وتشهد خدماتنا على مدار العامين السابقين على الاهتمام المتواصل في تحقيق التميز والاحترافية.



### Client-Centric Approach

The client is a constant value for us and is at the top of our priorities. We regard them with respect and strive to understand their needs and requirements, aiming to provide them with the best solutions, whether consultative or executive. Quality is a fundamental element in executing our projects to meet our clients' desires. Our services have proved continuous dedication to achieving excellence and professionalism over the past 2 years.

## الجودة والاحترافية



تعد الجودة واحدة من القيم التي أدت إلى نجاح شركتنا بشكل غير مسبوق في وقت قياسي، والفضل يرجع لله تعالى ثم بفضل مواردنا البشرية لدينا الذين يعملون بكل إصرار على تنفيذ المشاريع دون كلل وملل لحصول العميل على أفضل خدمة ممكنة في قطاع المقاولات، فبدون الجودة لن يكون هناك قيمة للمشاريع ولن تصنع الشركة لها اسماً مميزاً في السوق المحلي.



### Quality and Professionalism

Quality is one of the values that has led to our unprecedented success as a company in a short period of time. We attribute this success to the grace of Allah and our dedicated human resources who work tirelessly to execute projects and provide clients with the best possible service in the contracting sector. Without quality, projects have no value, and the company would not establish a distinctive reputation in the local market.



## Our Services

### Electrical and mechanical works

We have professional engineers and technicians capable of achieving competitiveness and leadership in the electrical and mechanical works. They are committed to achieving the highest levels of efficiency and productivity, as well as ensuring quality, safety, and security in all aspects of their work. Our works include design, supply, and implementation for various sectors, such as government facilities, towers, commercial and residential buildings, shopping malls, hospitals, medical clinics, universities, schools, companies, institutions, factories, warehouses, and more. These projects are managed, designed, and delivered with professionalism and efficiency, and they include:

- All types of electrical works, including medium voltage cables, transformers, main and sub-distribution panels, and more.
- Control panels and electrical switches, power capacitors.
- Lighting and control systems.
- Alternative energy systems, backup generators, and UPS.
- Lightning protection systems.
- Solar power systems.
- Air conditioning, ventilation, and central heating systems.
- Internal and external plumbing works.
- Water pump groups, sewage, fire, and submersible pump systems.
- Elevator installations.

## خدماتنا

### الأعمال الكهربائية والميكانيكية

لدينا مهندسون وفنيون محترفون قادرين على تحقيق التنافسية والريادة في سوق العمل فيما يخص الأعمال الكهربائية والميكانيكية، كما أنهم ملتزمون بتحقيق أعلى درجات الكفاءة والإنتاجية، بالإضافة إلى ضمان كل من الجودة والأمان والسلامة معاً في نطاق العمل. تتضمن أعمالنا التصميم والتوريد والتنفيذ، لقطاعات واسعة من المنشآت الحكومية والأبراج والمباني التجارية والسكنية والمولات التجارية والمستشفيات والمستوصفات الطبية والجامعات والمدارس والشركات والمؤسسات والمصانع والمستودعات وغيرها. تتم إدارة هذه المشاريع وتصميمها وتسليمها بكل احترافية وكفاءة، وتشمل هذه المشاريع الآتي

- الأعمال الكهربائية بكافة أنواعها. وتشمل أعمال كابلات التوتر المتوسط والمحولات ولوحات التوزيع الرئيسية والفرعية، وغيرها.
- لوحات التحكم والمفاتيح الكهربائية، مكثف الكهرباء.
- الإضاءة ونظام التحكم بها.
- أنظمة الطاقة البديلة، والمولدات الاحتياطية وال UPS.
- نظام الحماية من الصواعق.
- أنظمة الطاقة الشمسية.
- أنظمة تكييف الهواء والتهوية والتدفئة المركزية.
- الأعمال الصحية الداخلية والخارجية.
- أعمال مجموعات مضخات المياه، الصرف الصحي، الحريق، والغازات.
- أعمال المصاعد.



## أعمال أنظمة الأمن والسلامة

حرصاً منا على تحقيق الامتياز وحسن الأداء وتحقيق أهدافنا في النمو والتقدم، فإننا نستغل خبراتنا وتجاربنا الأصيلة في مجالات التصميم والتنفيذ وصيانة أنظمة الأمن والسلامة. نعمل بكفاءة وجهد متواصل لتأمين وحماية الأفراد والممتلكات. تقدم شركة لاميتا مجموعة من الخدمات المتصلة والمتخصصة في مجال الأمن والسلامة للمنشآت تم إنشائها خصيصاً لتغطية جميع متطلبات واحتياجات عملائنا، وتشمل

- تصميم وتركيب وتوريد وفحص وتشغيل لأنظمة الإطفاء والإنذار.
- توريد وتركيب وفحص وتشغيل مضخات الحريق.
- عقود الصيانة السنوية لأنظمة الإطفاء والإنذار.
- صيانة وإعادة تعبئة طفايات الحريق.
- توريد وتركيب أبواب مكافحة الحريق.
- تصميم وتوريد وتركيب وفحص أنظمة الغاز.

## Security and Safety Systems

In our pursuit of excellence, performance, growth, and progress, we utilize our authentic expertise and experience in the design, implementation, and maintenance of security and safety systems. We work efficiently and continuously to secure and protect individuals and properties. Lamita provides a range of integrated and specialized services in the security and safety for establishments. These services are created to meet all the requirements and needs of our clients and include:

- Design, installation, supply, inspection, and operation of fire alarm and firefighting systems.
- Supply, installation, inspection, and operation of fire pumps.
- Annual maintenance contracts for fire alarm and firefighting systems.
- Maintenance and refilling of fire extinguishers.
- Supply and installation of fire-rated doors.
- Design, supply, installation, inspection, and operation of gas systems.



## أعمال أنظمة التيار الخفيف

نعتمد في لاميتا على فريق مؤهل ومتخصص من المهندسين والفنيين لضمان تصميم وتوريد وتنفيذ وتشغيل الأنظمة بأعلى مستوى من الجودة والاحترافية، وهذه الأعمال تشمل:

- شبكات الحاسب الالي.
- نظام السنترال.
- نظام كاميرات المراقبة.
- نظام الصوت.
- نظام الدش المركزي.
- نظام الساعات المركزي.
- نظام صفوف الانتظار.
- نظام استدعاء الممرضات.
- نظام التحكم بالدخول.

## Low-current systems

At Lamita, we rely on a qualified and specialized team of engineers and technicians to ensure the design, supply, implementation, and operation of systems at the highest level of quality. These works include:

- Computer networks.
- Central telephone systems.
- CCTV camera systems.
- Sound systems.
- Central satellite systems.
- Central clock systems.
- Queue management systems.
- Nurse call systems.
- Access control systems.

## Why Us?

### Creativity and Unique Design

We highly recognize the importance of creativity and unique design in all our projects. Therefore, we have been keen to employ a team of talented engineers and designers capable of innovating solutions built on high-level expertise to create projects that combine beauty and practical functionality.

### Transparency

We provide regular updates on the project's progress and ensure the provision of transparent and clear information regarding costs and timelines. We listen attentively to the needs of our clients and work with them as partners to turn their dreams into tangible reality.

### Diverse Services

Through our extensive experience and qualified team of experts, we offer diverse services that meet the needs of our clients. We ensure the provision of customized and suitable solutions for each service we offer. We rely on needs analysis and precise planning to ensure the execution of work with precision according to the required specifications and standards.

### Affordable Prices

We are committed to providing reasonable and competitive prices matching with the quality of our services. We value the project and strive to achieve the ideal balance between quality and cost. We provide transparent, detailed estimations of expected costs, and work directly with clients to ensure they benefit from the best offers.

## لماذا نحن؟

### الإبداع والتصميم الفريد

ندرك بشدة أهمية الإبداع والتصميم الفريد في جميع مشاريعنا التنفيذية، فكنّا حريصين على توظيف فريق من المهندسين والمصممين الموهوبين القادرين على ابتكار حلول مبنية على خبرات عالية المستوى لإنشاء مشاريع تجمع بين الجمال والوظائف العملية.

### الشفافية

نقدم تحديثات منتظمة حول تقدم المشروع ونضمن توفير معلومات شفافة وواضحة بشأن التكاليف والجدول الزمني. نستمع بكل اهتمام لاحتياجات العملاء ونعمل معهم كشركاء لتحويل أحلامهم إلى واقع ملموس.

### الخدمات المتنوعة

من خلال خبرتنا الواسعة وفريق الخبراء المؤهلين لدينا، نقدم خدمات متنوعة تلبّي احتياجات عملائنا. نضمن لكم توفير الحلول المخصصة والملائمة لكل خدمة نقدمها لكم. نعتمد على تحليل الاحتياجات والتخطيط الدقيق لضمان تنفيذ العمل بشكل متقن وفقاً للمواصفات والمعايير المطلوبة.

### الأسعار المناسبة

نلتزم بتقديم أسعار مناسبة ومنافسة تتناسب مع جودة الخدمات التي نقدمها. نقدر قيمة المشروع ونسعى لتحقيق التوازن المثالي بين الجودة والتكلفة. نقدم تقديرات شفافة ومفصلة للتكاليف المتوقعة، ونعمل بشكل مباشر مع العملاء لضمان استفادتهم من أفضل العروض.



## شركاؤنا

نود أن نعبر عن امتناننا العميق وشكرنا الخالص لشركائنا الأعزاء، بفضل تعاونهم وجهودهم المخلصة، أضافوا لنا لمسات فريدة في مشاريعنا السابقة، وساهموا في بناء سمعتنا كوجهة مميزة.

إن وجود شركاء متفانين ومتخصصين في مجالاتهم يعزز قدرتنا على تنفيذ المشاريع بكفاءة وفاعلية. نقدر تعاوننا مع الموردين المحليين والعالميين الذين يوفرّون لنا المواد والمعدات عالية الجودة، مما يمكننا من تحقيق أعلى مستويات الدقة والتنفيذ في مشاريعنا.

كما نشكر الجهات الحكومية والهيئات الرقابية على دعمهم المستمر لنا. فتلك العلاقات المثمرة تسهم في إنجاز مشاريعنا بنجاح وفي الامتثال للمعايير واللوائح ذات الصلة، ونحن نتطلع إلى مستقبل مشرق يحمل الكثير من التعاون والنجاح المشترك بإذن الله تعالى.

## Our Partners

We would like to express our deep gratitude and sincere thanks to our dear partners. Through their cooperation and dedicated efforts, they have added unique touches to our previous projects and contributed to building our reputation as a distinctive destination.

Having dedicated and specialized partners in their respective fields enhances our ability to execute projects efficiently and effectively. We appreciate our collaboration with local and global suppliers who provide us with high-quality materials and equipment, enabling us to achieve the highest levels of precision and execution in our projects.

We also thank governmental entities and regulatory bodies for their continuous support. These fruitful relationships contribute to the successful completion of our projects and compliance with relevant standards and regulations. We look forward to a bright future filled with cooperation and shared success.



## عملاؤنا

عملاؤنا هم سر نجاحنا والمحرك الأساسي لتطورنا المستمر. تفخر لاميتا بأن لديها قاعدة عملاء مميزة تتألف من شركات وأفراد من مختلف القطاعات. نقدر ثقة عملائنا بنا ونسعى جاهدين لتلبية توقعاتهم وتجاوزها.

نعتبر عملاؤنا شركاء حقيقيين في النجاح، حيث نعمل بجد لفهم احتياجاتهم وتحقيق أهدافهم. تقدم الشركة لهم خدمات مقاولات متنوعة ومتكاملة، بدءاً من التخطيط والتصميم وصولاً إلى التنفيذ وإدارة المشروع. نسعى لتقديم أعلى مستوى من الجودة والاحترافية في كل مشروع نقوم به.

## Our Clients

The key to our success and the major force behind our continuous growth are our clients. Lamita is proud to have a prestigious client base consisting of companies and individuals from various sectors. We appreciate our clients' trust in us and strive to meet and exceed their expectations.

We consider our clients true partners in success, as we work hard to understand their needs and achieve their goals. The company provides them with a wide range of various and integrated contracting services, from planning and design to implementation and project management. We strive to provide the highest level of quality and professionalism in every project we undertake.





شركة لاميتا للمقاولات  
Lamita Contracting Company

0020233520855 00201153299080 info@lamita.net www.lamita.net

20 شارع أحمد الشاطوري - الدقي - الجيزة - جمهورية مصر العربية